
College van B en W
Moerdijk Klundert 18 december 2019

Onderwerp: art. 35 vragen over het hertenkamp te Klundert

Geacht college,

Gisteren moesten wij uit de krant vernemen dat de samenwerking met de 
beheerder van het hertenkamp in Klundert per 1 januari 2020 wordt beëindigd 
omdat er geen overeenstemming is over de invulling en vergoeding van deze 
samenwerking. In het verleden zijn er ook al soort gelijke discussies geweest 
waarbij op het laatste moment toch overeenstemming is verkregen met de 
huidige beheerder. Hoewel het een uitvoering is van het college heeft onze 
fractie hierover toch nog de navolgende art. 35 vragen:

 Was het een contract voor 1 jaar? Waarom niet meerdere jaren gezien de 
voorgeschiedenis?

 Waarom moeten wij als raad dit uit de krant vernemen? Ligt uiterst 
gevoelig in de kern Klundert.

 Waarom weer op het laatste moment, 14 dagen voor afloop?
 Is er al eerder een gesprek geweest (evaluatie) met de huidige beheerder? 

Zo ja, wat was de uitkomst? Zo nee, waarom niet. College wist dat het 
contract afloopt.

 Is er vooroverleg geweest met Sovak over de ontstane situatie. Zij 
verzorgen mede de dieren. Zo ja, wat was de uitkomst. Zo nee, waarom 
niet? 

 Hoe denkt het college vanaf 1 januari 2020 de verzorging en onderhoud te 
gaan invullen? Is er al zicht op een nieuwe beheerder?

 Kan het college in grote lijnen aangeven waar het geschil met de huidige 
beheerder overgaat?

Gezien de urgentie en de vele vragen die wij als fractie krijgen verzoek ik om 
spoedige beantwoording van onze vragen maar nog meer voor een passende 
meerjaren oplossing.

In afwachting van uw reactie.

Met vriendelijke groeten,
Bert Schreuders
Fractievoorzitter ChristenUnie


